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بهزادداداشزاده
 کارشناس فوتبال  

گفـــتوگـــو

استعفایدستهجمعی 
تنهاراهنجاتشطرنجاست

تسنیم: حسین گلشنی، رئیس پیشین 
هیات شطرنج اصفهان، درباره وعده های 
انتخاباتی رئیس فدراسیون گفت: »تامینی«، 
گفته بود یک مربی شایسته خارجی می آورد، 
اما در 15 ماه گذشته این کار را انجام نداده 
است. او گفته 5 میلیارد پول می آورد، اما نه 
خبری از این پول شده و نه مربی خارجی. 
در سال های قبل سوکولوف به ایران آمد 
و نتایج خوبی با او می گرفتیم، اما او را رها 
کردند و این مربی امسال با ازبکستان قهرمان 
المپیاد جهانی شد. رئیس فدراسیون بویی 
از شطرنج نبرده است. پرداخت دستمزد 
به مربی خارجی وظیفه فدراسیون است، 
اما فدراسیون ایران اعتقادی به این کار 
ندارد. جالب است که در نشست خبری 
اطلاعات غلط می دهند و می گویند که 
مربی خارجی هر ساعت 200 دلار می گیرد 
که این فرافکنی است. رئیس پیشین هیات 
شطرنج اصفهان عنوان کرد: از نظر من که 
چهار دهه در شطرنج هستم و فعالیت های 
زیادی را داشته ام، فدراسیون کفایت لازم را 
ندارد. استعفای دسته جمعی در فدراسیون، 
راه نجات شطرنج از شرایط کنونی است و 
امیدوارم مسئولان فعلی این کار را انجام 
دهند. وی درباره حضور »شادی پریدر« 
به عنوان داور در المپیاد و انتخاب همزمان او 
به عنوان مربی برتر از سوی فدراسیون جهانی 
گفت: چگونه است که یک نفر به عنوان مربی، 
برای داوری به هند می رود و مربیگری را رها 

می کند؟

تیم استقلال در هفته چهارم لیگ برتر 
متوقف شد. سیدعلی موسوی، مهاجم سابق 
این تیم و تیم ملی در خصوص عملکرد 

شاگردان ساپینتو صحبت کرد. 
  درباره عملکرد استقلال چه نظری 

دارید؟
 اگر تیمی از هر لحاظ هم بسیار با برنامه 
برای یک دوره از مسابقات لیگ برتر مجهز 
شده باشد، بازهم ممکن است در هفته های 
ابتدایی نتایج آنچنان خوبی نگیرد. چون 
بازیکنان به مرز آمادگی جسمانی و بدنی 
لازم نرسیده اند و هماهنگی تاکتیکی بین 
نفرات تیم ایجاد نشده است. برهمین اساس 
در چند هفته اول تیم ها بالا و پایین زیادی 
دارند. استقلال مربی جدید آورده است 
و هنوز ساپینتو به تمامی موارد و مسائل 
مربوط به تیم شناخت کافی پیدا نکرده 
است. مدیریت، باشگاه و هواداران باید پای 
مربی جدید بایستد تا تاکتیک های او در 
تیم جا بیفتد و به مرور نتایج خوب و کسب 

پیروزی ها از راه خواهد رسید.
 در مورد مشکل گلزنی استقلال چه 

نظری دارید؟
 به طور حتم استقلال در این فصل هم 
مشکل گلزنی دارد و در این ۴ بازی سیستم 
هجومی و گلزنی تیم آنچنان قدرتمند نیست. 
در محدود حملات تیم فوتبال استقلال روی 
دروازه حریفان خود، گل های کمی به ثمر 

رسیده است. 
  نظر شما در مورد انتخاب مهدی 
تاج به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال 

جیست؟
 تاج یکسری مشکلات خاص در مورد 
بستن قرارداد با مارک ویلموتس داشته است، 
اما او تجربه زیادی در فوتبال ایران دارد. 
با توجه به اینکه او شناخت لازم و کافی را 
نسبت به فوتبال ایران دارد، این بار می تواند 
مسائل و مشکلات پیرامون این مجموعه را 

حل کند. 

خارجازمستطیلسبز

سیدعلی موسوی: 
استقلال

دراینفصلهم
مشکلگلزنیدارد

خبــــــر
انتقاداز»دیویدبکام«

بهدلیلویدئویتبلیغیبرایقطر
دیوید بکام در ویدئویی از امکانات قطر 
برای جام جهانی تمجید کرد که این ویدئو با 
انتقادات زیادی همراه شد. بکام در یکسری 
از ویدئوها هنر و غذاهای محلی قطر را مورد 
تمجید قرار می دهد و از یک کمپ بیابانی 
بازدید می کند و فریاد می زند: اینجا برای 
من عالی است! ناظر حقوق بشر مستقر 
در لندن، بکام را به دلیل اشاره نکردن به 
سابقه وحشتناک حقوق بشر در این کشور 
مورد سرزنش قرار داد. بکام سال گذشته 
قراردادی به ارزش 150 میلیون پوند )1۷2 
میلیون دلار( برای تبلیغ این کشور غنی از 
گاز خلیج فارس که میزبان جام جهانی امسال 
است، امضا کرد و به عنوان سفیر فرهنگی قطر 
منصوب شد. این ویدئو از سوی دیوید بکام در 
انگلیس با واکنش بسیار زیاد مخالفان روبه رو 
شد و خیلی ها به انتقاد از ستاره پیشین 
انگلیس کردند. هم چنین هلن بارنارد، مدیر 
تحقیقات و سیاستگذاری در بنیاد جوزف 
راونتری افزود: چنین توجیهات ضعیفی از 
سوی بکام و تمام باشگاه ها و ستاره هایی که از 
این کشور پول می گیرند، قابل قبول نیست. 

تیمهافاصلهآنچنانیبایکدیگرندارند

                    حضور 
تیم ملی جوانان که زیرنظر صمد مرفاوی برای 
حضور در بازی های مقدماتی جام ملت ها آماده 
می شود با حضور منصوریان، در یک دیدار تدارکاتی 
تیم سرخپوشان پاکدشت را با نتیجه دو بر یک 

شکست داد.

                 صاحب توپ طلا  
 نشریه »اسپورت« کاتالونیا در گزارشی با تیتر 
»توپ طلا یک مالک دارد؛ رابرت لواندوفسکی!« 
نوشت: رئال مادرید تصور می کند که کریم بنزما، برنده 
توپ طلای بعدی خواهد بود، آنها میگویند که »بنزما« 

رقیبی ندارد.

                              رونمایی 
باشگاه پرسپولیس رسما از شیخ دیاباته رونمایی 
کرد. »شیخ«  رسما قرارداد خود را با باشگاه 
پرسپولیس به امضا رساند. قرارداد ستاره مالیایی 
با سرخپوشان یکساله خواهد بود. او رسما قرارداد 

خود را امضا کرد.
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فوتبـــالداخلـــی
  تسنیم: مدیر تیم ملی فوتبال ایران گفت: با تغییرات در 
فدراسیون فوتبال، تغییری در برنامه های تیم ملی ایجاد نشده 
است و طبق برنامه اسکوچیچ پیش می رویم.  حمید استیلی 
در حاشیه مراسم رونمایی از کاپ جام جهانی اظهارداشت: 
اتفاق خوبی بود که در کشورمان رقم خورد و کاپ جام جهانی 
به ایران آمد و در برج میلاد مراسم رونمایی آن برگزار شد. 
باید به فدراسیون فوتبال و شهردار تهران تبریک بگویم. 
امیدوارم بازیکنان ایران در جام جهانی با تمام وجودشان 
بازی و افتخارآفرینی کنند. وی در مورد اینکه با روی کار 
آمدن مهدی تاج تغییری در برنامه های تیم ملی رخ داده است 
یا نه، گفت: اتفاق جدیدی نیفتاده است و طبق برنامه های 
اسکوچیچ پیش می رویم. در سفارت اتریش پیگیر کار ویزای 
بازیکنان بودیم. اسکوچیچ لیست بزرگی داده است و چون 
قرار است بیست وهفتم شهریورماه به اتریش اعزام شویم، 
تعداد بازیکنان به 25 نفر خواهد رسید. مدیر تیم ملی فوتبال 
ایران در خصوص اینکه به نظر می رسد دیگر دودستگی بین 
بازیکنان ملی پوش دیده نمی شود، تصریح کرد: از این به بعد 
دودستگی وجود ندارد و امیدوارم آرامش به تیم ملی برگردد. 
مهم ترین مساله کشور، مردم هستند و بازیکنان باید برای 
خوشحالی آنها با تمام وجودشان بازی کنند و امیدوارم در 

قطر باعث خوشحالی مردم شوند. 

بیــنالمــلل

 »میثاقی« حذف شد؛ »خیابانی« جایگزین؟!

آبروریزی در مراسم رونمایی از »کاپ« جام جهانی! 

عزیزا... محمدی نامزد کرسی ریاست فدراسیون فوتبال، 
پس از برگزاری مجمع انتخاباتی این فدراسیون و انتخاب 
مهدی تاج، بیانیه ای را به شرح زیر منتشر کرد: »پیشکسوتان، 
مدیران و جامعه معزز فوتبال ملی! با تشکر از فرصتی که برای 
حضور اینجانب در فرآیند انتخاب ریاست فدراسیون فوتبال 
فراهم کردید نکاتی را حضورتان تقدیم می کنم. هر آنچه 
که در برنامه و مصاحبه های انتخاباتی مطرح کردم برگرفته 
از اعتقادات، یافته ها و دانش خودم بود و البته از مشورت و 
راهنمایی جمعی از دوستان اهل خرد و تجربه بهره بردم و در 

رقابتی شرکت کردم که انصراف و ائتلاف را برای خود متصور 
نبودم، اما با توجه به شرایط فوتبال کشور فرار از مسئولیت 
را برای خود جایز نشمردم و برنامه محور، حاصل پژوهش، 
تحقیق و تجربه، با آسیب شناسی فوتبال ملی پا به میدان 
گذاشتم و محوری ترین شعار و رویکرد اینجانب فوتبال ملی، 
شفافیت، فرصت برابر را که همان نگاه برون رفت از مشکلات، 
پیشگیری از عقب رفت و معضلات فوتبال بود را به یادگار 
باقی گذاشتم و امیدوارم همین رویکرد اصلی و جهت گیری 
شما عزیزان برای احیای مجدد فوتبال ملی باشد. خدا را 

شاهد می گیرم هر آنچه که در نزد شما بیان کردم چیزی جز 
صداقت نبود و هدفی جز انجام وظیفه و اتمام حجت برخود 
و شما نداشتم. امیدوارم در به انجام رساندن تکلیف خود که 
همان روشن ساختن نور امید از طریق فوتبال در دل مردم 
است موفق باشید و در مسیرخود تا پایان، فرصتی را ازدست 
ندهید. به رغم مفاد متن اعلام لغو مجمع عمومی در شب 
انتخابات و نحوه برگزاری آن، بر خود وظیفه می دانم از اعضا 
محترم کمیته بدوی انتخابات، دبیر کل محترم فدراسیون 
فوتبال، کاندیداهای ریاست فدراسیون و به خصوص اعضای 
محترم مجمع فدراسیون فوتبال تشکر نموده و برای 
منتخبان آرا مجمع آرزوی موفقیت می نمایم. با آرزوی 
 سربلندی میهن عزیز و فوتبال ملی و موفقیت شما عزیزان در 

خدمتگزاری ؛ والسلام.« 

 عزیزا... محمدی : 

حضورم در انتخابات انجام وظیفه و اتمام حجت بود 

 امیررضا واعظ آشتیانی: 

فیفامیتواندانتخاباتفدراسیونفوتبالراابطالکند
قائم مقام پیشین سازمان تربیت بدنی اعتقاد دارد: با مواردی 
که یکی از اعضای کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال اعلام 

کرد، فیفا می تواند انتخابات اخیر را ابطال کند. 
  روند برگزاری 

امیررضا واعظ آشتیانی درباره روند برگزاری مجمع انتخاباتی 
فدراسیون فوتبال گفت: من فقط قبل از اینکه به این موضوع 
ورود کنم، باید بگویم »حبیبی«، عضو کمیته بدوی در برنامه 
»فوتبال برتر« نکاتی را مطرح کرد و باعث شد مشروعیت این 
انتخابات زیرسوال برود و این گزارش برای فیفا کفایت می کند 
که انتخابات را ابطال کند. مواردی اشاره شد که جای تأسف 
داشت و ما شاهد بودیم که دبیرکل وقت فدراسیون فوتبال 
خیلی شجاعانه و منطقی تصمیم گیری کرد و آن چیزی را که 
طبق اساسنامه و آیین نامه بود، انجام داد. در ماده 35 اساسنامه 
فدراسیون آمده است، هیات رئیسه باید قانونی باشد و در بند 
2 می گوید که فراهم نمودن مقدمات، در صورتی که در ماده 
6۷ آمده است، برگزاری مجمع عمومی با دبیرکل است و اگر 
ببیند شرایط برگزاری انتخابات مهیا نیست، می تواند جلوی 

انجام آن را بگیرد.  
  استعلامات؟

قائم مقام پیشین سازمان تربیت بدنی، افزود: جای تعجب 
است که می گویند استعلام های چهارگانه گرفتیم، مگر آنها 

وظیفه داشتند که درباره استعلام ها تحلیل کنند. 
اگر کسی محکوم است و پرونده دارد، می آیند 
چهارگانه  استعلام های   می کنند؟  تحلیل 
که جزو قوانین کشور است، برای مثال یک 
نماینده وقتی می خواهد نماینده مجلس شود، 
یکی از کارها استعلام چهارگانه است که نشان 
می دهد شایستگی لازم را دارد یا نه، نه اینکه 

استعلام را به بازی بگیریم. آقای فلاحتی کلیپش 
لو رفته است و همه مردم ابراز ارادت هایی را 

که پشت پرده می کند، دیدند. 
نظر  از  هیات رئیسه  این 

قانونی هیچ وجاهتی برای 
تصمیم گیری نداشته و 

کاری که دبیرکل کرده منطبق بر اساسنامه فدراسیون فوتبال 
بوده است و کاملا قانونی. اگر می بینیم که او در روز انتخابات 
حال خوبی ندارد برای این است که بی قانونی صورت گرفته 
است. این خیلی بد است، اگر بناست که آدم های سالم مسئولیت 
بگیرند با یک فیلترهای منصفانه برای آنها انجام بگیرد. واقعا ما 
می دانستیم که از روز اول این انتخابات مهندسی شده است، 
چون بهاروند این کمیته ها را مشخص کرده بود. ما علیه کمیته 
بدوی شکایت کردیم به ویژه از سه عضو که تعارض منافع دارند. 
امروز هر چیزی که می کشیم از کمیته اخلاق است و مماشات 
این کمیته باعث شد که این اتفاق بیفتد و من اعتقاد دارم 

که پشت پرده نشینان اینجا نقش داشتند.
  منافع

وی که با برنامه »ورزش  ومردم« گفت وگو می کرد، 
تصریح کرد: امروز من دنبال منافع نیستم. من و دکتر 
اسدی ورود کردیم و با اعتراض مان به رفتارهای 
چندگانه نشان دادیم که آقایان به دنبال این بودند 
که عیب پوشانی کنند و مردم را فریب دهند. 
من فقط می گویم که اگر فردی غیر 
از آقای تاج بود، همین رفتار را با 
او می کردند؟ این سوال را باید 

پاسخ بدهند. 

سالپنجم
شماره1361

در هفته چهارم لیگ برتر تیم پرسپولیس در دیدار با نفت 
شروع خوبی نداشت، اما موقعیت های خوبی را برای برتری 
به دست آورد و با زدن 2 گل به پیروزی دست یافت. دفاع 
پرسپولیس در این دیدار آسیب پذیر بود و مدافعان هماهنگی 
لازم را با هم نداشتند. اگر مقابل تیم های قدرتمندتر هم 
اینطور  بازی کنند، به طور حتم گل می خورند. البته اتفاقاتی در 
بازی های دیگر رقم خورد تا پرسپولیس به صدرجدول برسد و 
امیدوارم این صدرنشینی تداوم داشته باشد. دیگر پرسپولیس 
صدرنشین است و باید با همت طرفداران در اینجای جدول 
بماند. خط دفاع پرسپولیس در 3 بازی اول لیگ برتر بهتر از 
دیدار با صنعت نفت بود. علیرضا بیرانوند بهترین عملکرد را 
داشت و این اعتمادبه نفس را به تیم می دهد که پرسپولیس 
گل نخورد و امیدوارم کلین شیت های بیرانوند ادامه دار باشد. 
در بازی با صنعت نفت بیرانوند به برتری پرسپولیس کمک 
زیادی کرد تا تیم در بازی بماند. قطعا او در ادامه فصل بهتر 
از این هم خواهد شد. پرسپولیس در زدن ضربه آخر مشکل 
دارد، این واقعیت است. مهاجم خوب هم به تیم تزریق شد 
و دیگر نباید بهانه ای داشته باشند. یحیی گل محمدی باید 
بهترین نفرات را در ترکیب قرار بدهد و با تفکراتش تیم را به 
سمت قهرمانی هدایت کند.  تیم های لیگ برتر فاصله آنچنانی 
با یکدیگر ندارند، اما با این حال، سطح کیفیت بازی ها سال به 
سال پایین آمده است که امیدوارم امسال لیگ خوبی داشته 
باشیم. در خصوص دیدار پرسپولیس مقابل هوادار در هفته 
پنجم لیگ برتر هوادار تیم بسیار خوبی است و مربی خوبی 
دارد. ساکت الهامی سال گذشته نساجی را قهرمان جام 
حذفی کرد و سعی دارد در هوادار هم نتیجه مناسبی را بگیرد. 
تمام تیم ها می آیند جلوی پرسپولیس خودی نشان دهند، اما 
پرسپولیس نباید هیچ تیمی را دست کم بگیرد و باید امتیازات 
را جمع کند. بهتر است در رقابت های دوررفت لیگ امتیاز 
جمع کرد، چون در دوربرگشت همه تیم ها از یکدیگر شناخت 
پیدا کرده اند و یکدیگر را آنالیز می کنند. هر چه به پایان لیگ 
نزدیک می شویم، حساسیت بیشتر می شود و مشکلات زیادی 
برای امتیازگرفتن به وجود می آید. در مورد انتخاب مهدی تاج 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال باید بگویم مشخص بود تاج، 
رئیس فدراسیون می شود. بعید می دانم او اشتباهات گذشته 
را تکرار کند. وی متوجه اشتباهات سال های گذشته شده و 
در آن زمان کسانی در کنارش بودند که به فوتبال ایران آسیب 
رساندند و به او نیز لطمه زدند. اگر پیشکسوتان اظهارنظری 
می کنند دغدغه فوتبال دارند و دنبال منافع شخصی خودشان 
نیستند. تاج این بار آمده که اتفاقات گذشته را پاک کند و 
بتواند فوتبال ایران را احیا کند. باید از او حمایت کرد و اگر 
بخواهیم دوباره اتفاقات گذشته را شخم بزنیم کاری پیش 

نمی رود و فوتبال دوباره لطمه می خورد. 

آرمان ملی: مراسم رونمایی از »کاپ« جام جهانی 2022 
روز پنجشنبه در حالی در برج میلاد برگزار شد که بی نظمی در 
ابتدا و انتهای آن به وضوح مشخص بود، به طوری که عصبانیت 

نماینده فیفا را به دنبال داشت. 
  مراسم 

مراسم رونمایی از کاپ جام جهانی پنجشنبه از ساعت 15 
در برج میلاد تهران آغاز شد. در ادامه تور کاپ جام جهانی 
که تاکنون از کشورهای مختلف از جمله ژاپن و استرالیا عبور 
کرده، این جام در فاصله ۸0 روز به تهران و ایران رسید. ایران 
و دانمارک تنها کشورهای حاضر در جام جهانی هستند که 
برای اولین بار در خاک خود میزبان این جام خواهند بود. 
آندره واشکوویچ، سارا گاندویی و کریس اکتلی، نمایندگان 
فدراسیون جهانی فوتبال نیز در این مراسم حضور داشتند. 
همچین زاکانی، شهردار تهران، محمد پولادگر، معاون قهرمانی 
وزارت ورزش وجوانان و مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال در 
این رویداد حاضر شدند. دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی 
ایران هم در مراسم حضور داشت. احمدرضا عابدزاده، حمید 
استیلی، محمد فنایی، علیرضا فغانی، حسین فرکی، سیروس 
دین محمدی، خداداد عزیزی، نیما نکیسا، حسن روشن، حمید 
درخشان، بهتاش فریبا، اکبر مالکی، علی اصغر مدیرروستا، 
ریکاردو ساپینتو، ژوزه مورایس و مدیران باشگاه ها نیز در این 
مراسم حضور داشتند. »فارس« در مورد بی نظمی ابتدای مراسم 
نوشت: »در شرایطی که قرار بود مراسم رونمایی از جام جهانی 
2022 قطر از ساعت 1۴ پنجشنبه در سالن همایش های برج 
میلاد برگزار شود، بی نظمی موجود در سالن و دیر رسیدن 

مهمان ها آغاز مراسم را بیش از 50 دقیقه به تاخیر انداخت.« 

  علی دایی
در حالی که علی دایی در این مراسم حضور نداشت، در حین 
نمایش تصاویر قرعه کشی جام جهانی با حضور علی دایی، حضار 

در سالن برای او دست زدند. 
  اتفاق بد!

در نهایت از کاپ جام جهانی در تهران رونمایی شد. طبق 
پروتکل های فیفا، پوشش روی جام برداشته و این جام طلایی به 
معرض نمایش گذاشته شد. »ایسنا« در این خصوص نوشت: »در 
ادامه اما نظم مراسم تا حدودی به هم ریخت و ازدحام جمعیتی 
که برای گرفتن عکس یادگاری با کاپ جام جهانی به روی سکو 
آمده بودند، شگفتی نمایندگان فیفا را به همراه داشت. آنها در 
ادامه با ناراحتی شدید، کاپ جام جهانی را در کیف مخصوص آن 

قرار دادند و از سالن خارج کردند.« 
  هرج و مرج! 

»جواد خیابانی« از چهره های سرشناس فوتبالی حاضر در 
برنامه دعوت  کرد که برای گرفتن عکس یادگاری با جام روی 
سن بیایند. خیابانی خاطرنشان کرد: »مسئولان فیفا اعلام 
کرده اند، تنها 6 نفر باید روی صحنه و در کنار جام باشند.« 
با این وجود خیابانی با ساده انگاری، ادامه داد: »حتی اگر تا 
صبح طول بکشد، همه سالن عکس یادگاری خواهند گرفت.« 
دقیقا با همین جملات این گزارشگر باسابقه بود که هرج ومرج 
در مراسم آغاز شد؛ چرا که برخلاف تصور »خیابانی« و اعلام 
قبلی، افراد ناشناسی نیز وارد سالن همایش برج میلاد شده 
بودند! این اتفاق و البته چند مورد دیگر انتقادات فراوانی از 
نحوه اجرا، مدیریت او بر برنامه و چرایی انتخاب او برای چنین 

برنامه ای مطرح شد. 

  مجری برنامه عوض شد؟
شنیده شده ابتدا قرار بوده که »میثاقی«، مجری برنامه 
»فوتبال برتر« به عنوان مجری این مراسم فعالیت داشته باشد، اما 
به دلیل انتخاب مهدی تاج در مجمع فدراسیون فوتبال و انتقاداتی 
که میثاقی از تاج در هفته های اخیر داشته و جهت جلوگیری از 
حواشی احتمالی، با توجه به رد درخواست فدراسیون توسط 
محمدرضا احمدی به دلیل مشغله کاری، جواد خیابانی جایگزین 
میثاقی شد. جالب اینجاست که مهدی تاج در نامه به رئیس 
سازمان صدا و سیما خواسته تا این دو نهاد در کنار یکدیگر باشند. 
در بخشی از نامه تاج آمده است: »حضرتعالی اگر فرصت کردید 
بد نیست به تعداد برنامه های قبلی صدا و سیما نگاهی بیندازید 
و ازمدیران، تهیه کننده و مجریان سوال کنید که آیا تا چه حد 
جانب انصاف و بی طرفی در خصوص اینجانب رعایت شده است؟« 

  نظر خیابانی 
جواد خیابانی، مجری برنامه رونمایی از کاپ جام جهانی 
2022 در واکنش به اینکه صحبت های او باعث ایجاد بی نظمی 
در برنامه گفت: »من مقصر هستم؟ من گفتم همه عکس 
خواهید گرفت؛ نگفتم همه بیایید. گفتم بنشینید یکی یکی 
دعوت تان می کنم.« خیابانی سپس خطاب به خبرنگاران 
افزود:» برنامه به این خوبی اجرا شده؛ شما به چه چیزی گیر 
دادید؟« او سپس در خصوص نحوه خارج کردن جام از مراسم 
تصریح کرد: »این را باید به هموطنان من بگویید. من گفتم همه 
می آیید و عکس می گیرید. گفتیم صبر کنید و یکی یکی عکس 
می گیرید.« وی در خصوص رفتار بادیگاردها گفت: »شما هم 
وظیفه خودتان را انجام می دهید اما دوست دارند عکس بگیرند. 
چکار کنم؟ من مامور انتظامی هستم؟ من چکار کنم؟« خیابانی 
در مورد حضور ۴0 نفر روی سن توضیح داد: »من گفتم صف 
بایستید و مرتب عکس بگیرید اما نکردند. من چکار کنم؟ اصلا 

من مقصر هستم. من را ببخشید.« 
  واکنش  فدراسیون 

احسان اصولی در حاشیه مراسم رونمایی از کاپ قهرمانی 
جام جهانی 2022 قطر درباره بی نظمی هایی این مراسم و 
آبروریزی که صورت گرفت؛ اظهارداشت: این مراسم از قبل 
تنظیم شده بود و براساس پروتکل  های فیفا با نماینده فیفا چک 
شده بود. آخر مراسم این طور شد و چیز مهمی نبود. مقداری 
بی نظمی شد و دوستان در حال مدیریت فضا بودند. امیدوارم 
اتفاق خاصی رخ ندهد. وی ادامه داد: اسپانسر این موضوع به طور 
انحصاری شرکت کوکاکولاست و فیفا هم به ما گفته بود که هیچ 
اسپانسری در این برنامه از لحظه ورود کاپ به ایران تا خارج آن 
نباید حضور داشته باشد و هیچ بهره برداری تجاری نباید از این 
موضوع شود. به هر دلیلی کوکاکولا به ایران نیامد، اما نکته ای 
که وجود دارد، این است که دلیل عدم وجود اسپانسر در این 
مراسم الزام فیفا بوده و اگر غیر از این رقم می خورد، جریمه 

تنظیم می شد.  

   آنتوان گریزمان، مهاجم فرانسوی اتلتیکومادرید 
تایید کرد که قصد جدایی از این تیم را ندارد. گریزمان با رد 
شایعات اخیر درباره وسوسه شدنش به ترک اتلتیکومادرید، 
به شیوه ای غیرمستقیم اعلام کرد که فصل جاری را به پایان 
خواهد رساند. مهاجم فرانسوی که تابستان سال گذشته 
به صورت قرضی از بارسلونا به اتلتیکومادرید پیوست، در 
قراردادش با روخی بلانکو بندی دارد که به موجب آن در 
صورتی که این بازیکن در نیمی از بازی های تیم مادریدی 
حداقل ۴5 دقیقه بازی کند، اتلتیکو ملزم خواهد شد 
قراردادش را قطعی کند. به همین دلیل هم روخی بلانکو 
در بازی های اخیر خود گریزمان را در 30 یا ۴0 دقیقه 
پایانی به میدان فرستاده که این حرکت باشگاه با اعتراض 
بارسایی ها مواجه و از نگاه آنها تلاش برای فرار از متعهدشدن 
به خرید بازیکن تلقی شده است. این موضوع موجب انتشار 
شایعاتی درباره جدایی گریزمان از اتلتیکومادرید هم 

شده بود که البته او این موضوع را رد 
کرد. در واقع گریزمان با لایک یک 
توئیت درباره آینده اش عملا اعلام 
کرد که فصل جاری در اتلتیکومادرید 
خواهد ماند. در این توئیت آمده 

حدیث هایی  و  »حرف   است: 
که درباره آینده گریزمان 

باور  را  می شود  گفته 
نکنید. یکی از اعضای 
خانواده او تایید کرد 
که در اتلتیکومادرید 

می ماند.«


